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PROTOKÓ£ 
LIV sesji Rady Gminy Marciszów 
odbytej w dniu 27 maja 2010 roku 

w siedzibie urzêdu gminy Marciszów 
 
Ad. 1.2.3. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy Henryk Mazur o godz. 1300 dokonaù otwarcia sesji i po 
powitaniu radnych soùtysów i go�ci o�wiadczyù, ¿e zgodnie z list¹ obecno�ci aktualnie  
w obradach uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego skùadu Rady Gminy licz¹cego 15 
radnych stanowi quorum pozwalaj¹ce na podejmowanie prawomocnych decyzji � listy 
obecno�ci radnych, soùtysów i go�ci zaproszonych stanowi¹ zaù¹cznik nr 1, 2, 3 do protokoùu. 
Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy Stefan Zawierucha, Sekretarz Gminy Krystyna 
Kwiatkowska, kierownicy referatów urzêdu gminy oraz Mecenas Robert Greb. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù z informacj¹ o porz¹dku obrad dzisiejszej sesji, który 
przedstawia siê nastêpuj¹co: 
1. Otwarcie obrad sesji oraz powitanie go�ci. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Informacja n/t porz¹dku obrad. 
4. Przyjêcie protokoùu z LII i LIII nieplanowanej sesji. 
5. Informacja n/t dziaùalno�ci Wójta Gminy w okresie miêdzysesyjnym. 
6. Informacja Przewodnicz¹cego Rady Gminy z prac w okresie miêdzysesyjnym. 
7. Stan dróg na terenie Gminy Marciszów. 
8. Stan O�wiaty � projekt organizacyjny na rok 2010/11 
9. Podjêcie uchwaù w sprawach: 
      a/  nieodpùatnego przejêcia w zasób mienia Gminy Marciszów nieruchomo�ci    
           niezabudowane poùo¿one w Sêdzisùawiu w granicy dziaùek nr 444, 445/1, 445/2,    
           451/1 o ù¹cznej powierzchni 0,17 ha stanowi¹ce drogê bêd¹ce wùasno�ci¹ Skarbu  
           Pañstwa w u¿ytkowaniu wieczystym Gminy Marciszów, 
       b/ nieodpùatnego przejêcia w zasób mienia Gminy Marciszów nieruchomo�ci  
           zabudowane poùo¿one w Marciszowie w granicy dziaùek nr 1/21 o powierzchni  
           0,760 m2 oraz nr 1/22 o pow. 0,540 m2 bêd¹ce wùasno�ci¹ Skarbu Pañstwa w  
           u¿ytkowaniu wieczystym Gminy Marciszów, 
       c/ ustalenia stawek opùat za zajêcie pasa drogowego dla dróg, których zarz¹dc¹ jest    
           Wójt Gminy Marciszów, 
       d/ zatwierdzenia rocznego sprawozdania rzeczowo-finansowego Samodzielnego  
           Publicznego Zakùadu Opieki Spoùecznej w Marciszowie, 
       e/ szczegóùowych wymagañ, jakie powinien speùniaã przedsiêbiorca ubiegaj¹cy siê o   
           uzyskanie zezwolenia na odbieranie odpadów komunalnych od wùa�cicieli    
           nieruchomo�ci oraz opró¿nianie zbiorników bezodpùywowych i transportu   
           nieczysto�ci ciekùych. 
       f/ zmian w uchwale bud¿etowej na rok 2010, 
       g/ wprowadzenie zmian do uchwaùy bud¿etowej Gminy Marciszów na rok 2010, 
       h/ szczegóùowych zasad i trybu umarzania, odraczania i rozkùadania na raty spùaty   
           nale¿no�ci pieniê¿nych maj¹cych charakter cywilnoprawny oraz wskazania   
           organów do tego upowa¿nionych, 
      i/  zmiany w WPI 
10. Interpelacje i zapytania radnych.  
11. Sprawy ró¿ne. 
12. Zamkniêcie obrad sesji 
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Uwag i zastrze¿eñ nie zgùoszono.   
Poddany pod gùosowanie porz¹dek obrad wraz zaproponowanymi projektami uchwaù zostaù 
przyjêty jednogùo�nie. 
Ad. 4. 
Przyjêto b/u 
Ad.5. 
Informacja Wójta Gminy n/t dziaùalno�ci w okresie miêdzysesyjnym, który 
poinformowaù o: 

- wyjeêdzie z adwokatem do MSWiA w Warszawie w dniu 9 maja 2010 r. w sprawie 
wodoci¹gów z zwi¹zku z dostarczeniem przez Waùbrzych nowych dokumentów, które 
bêd¹ miaùy wpùyw na tre�ã decyzji rozstrzygaj¹cej, której spodziewamy siê do koñca 
czerwca.  

- spotkaniu w sprawie propozycji inwestycyjnej tj. wybudowania ciepùowni na biomasê. 
Zgùosiùa siê firma z Hiszpanii oferuj¹ca budowê biogazowni. Przeprowadzone 
zostanie rozpoznanie. Je¿eli propozycja oka¿e siê korzystna dla gminy podpisany 
zostanie list intencyjny. Wójt bêdzie informowaù o podjêtych w tej sprawie 
dziaùaniach. 

- odbyciu siê przetargu na wodoci¹gi w Úwidniku. Zgùosiùy siê dwie firmy. Prace maj¹ 
rozpocz¹ã siê 7 czerwca a ich zakoñczenie planowane jest na wrzesieñ. Wójt zwróciù 
siê do soùtysa Úwidnika z pro�b¹ o pomoc polegaj¹c¹ na rozmowach z mieszkañcami 
na temat przyù¹czy. Mieszkañcy maj¹ prawo wyboru czy wodoci¹g ma byã 
doprowadzony z przyù¹czem czy bez. 

- koñcowym etapie przygotowywania zadania oczyszczalni i kanalizacji  
w Marciszowie. Wpùynêùo 5 ofert, zgodnie z przepisami mo¿na ograniczyã 
rozpatrywanie ofert do dwóch firm. Wybrana zostaùa firma in¿ynier kontraktu. 

- przetargach na drogi w Pastewniku, Pustelniku i Ciechanowicach. Szczegóùy 
dotycz¹ce dróg przedstawi Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej i Inwestycji 

- trwaj¹cych pracach na budowie w Marciszowie oraz rozbudowie �wietlicy  
w Nagórniku. 

- planowaniu uruchomienia ogródków jordanowskich do koñca wrze�nia. 
- udziale w uroczystej sesji z ok. 20-lecia samorz¹du terytorialnego w Kamiennej 

Górze, oraz powiatowych obchodach Dnia Stra¿aka, które odbyùy siê w Lubawce   
i obchodach gminnych w Marciszowie. 

Ad. 6 Informacja Przewodnicz¹cego Rady Gminy z prac w okresie miêdzysesyjnym  
Informacja przewodnicz¹cego Rady Gminy stanowi zaù¹cznik nr 4 do protokoùu. 
Ad. 7. Stan dróg na terenie Gminy Marciszów. 
Informacje przedstawiù Rafaù Zdunek kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej  
i Inwestycji.  W bie¿¹cym roku zamierzamy wykonaã 5 zadañ dotycz¹cych remontu dróg tj. 
w Ciechanowicach droga obok Bobru ok. 312 m, koszt powy¿ej 60 tys. brutto, dotacja ok. 49 
tys. zù; w Domanowie droga do p. Szajda kwota zadania 87 tys. z tego dotacji ok. 70 tys. zù;  
w Pastewniku do kolonii Kocików na koszt 152 tys. zù, dotacja ponad 138 tys. oraz  
w Pustelniku do p. Wernickich 305 m � koszt remontu okoùo 120 tys. zù, dotacja 60 tys.200 zù. 
Dodatkowo w ramach odbudowy po powodzi przeprowadzony zostanie remont drogi  
w Wie�ciszowiach do p. Adamczyka 300m. Procedura przetargowa dotycz¹ca tej drogi 
rozpocznie siê po wykonaniu dokumentacji.  
Ad. 8. Stan o�wiaty - projekt organizacyjny na rok 2010/2011 
Informacjê dotycz¹c¹ projektów organizacyjnych przedszkola, /oddziaùów przedszkolnych/, 
szkoùy podstawowej i gimnazjum Gminy Marciszów na rok szkolny 2010/2011 przedstawiùa 
Marta Jêdrzejowska � kierownik Referatu O�wiaty, Kultury, Sportu i Turystyki. Informacja 
stanowi zaù¹cznik nr 5 do protokoùu. 
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Ad. 9.  
- projekt uchwaùy w sprawie: nieodpùatnego przejêcia w zasób mienia Gminy Marciszów     
   nieruchomo�ci niezabudowane poùo¿one w Sêdzisùawiu w granicy dziaùek nr 444,   
   445/1, 445/2, 451/1 o ù¹cznej pow. 0,17 ha stanowi¹ce drogê bêd¹ce wùasno�ci¹ Skarbu  
   Pañstwa w u¿ytkowaniu wieczystym Gminy Marciszów. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Poddany pod gùosowanie projekt uchwaùy zostaù przyjêty jednogùo�nie i stanowi zaù¹cznik nr 
6 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie: nieodpùatnego przejêcia w zasób mienia Gminy Marciszów 
nieruchomo�ci zabudowane poùo¿one w Marciszowie w granicy dziaùek nr 1/21 o pow. 
0,760 m. kw. oraz nr 1/22 o pow. 0,540 m. kw. Bêd¹ce wùasno�ci¹ Skarbu Pañstwa  
w u¿ytkowaniu wieczystym Gminy Marciszów. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Poddany pod gùosowanie projekt uchwaùy zostaù przyjêty jednogùo�nie i stanowi zaù¹cznik nr 
7 do protokoùu. 
-  projekt uchwaùy w sprawie: ustalenia stawek opùat za zajêcie pasa drogowego dla  
   dróg, których zarz¹dc¹ jest Wójt Gminy Marciszów. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Poddany pod gùosowanie projekt uchwaùy zostaù przyjêty jednogùo�nie i stanowi zaù¹cznik nr 
8 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania rzeczowo- 
  finansowego Samodzielnego Publicznego Zakùadu Opieki Zdrowotnej w Marciszowie. 
Wójt Gminy Marciszów  odczytaù tre�ã uchwaùy rady spoùecznej 17.05.2010 r. w sprawie 
wydania opinii. Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Poddany pod gùosowanie projekt uchwaùy zostaù przyjêty 14 gùosami �za�, 1 gùosem 
�wstrzymuj¹cym siê�,  0 �gùosów przeciwnych� i stanowi zaù¹cznik nr 9 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie: szczegóùowych wymagañ jakie powinien speùniaã  
  przedsiêbiorca ubiegaj¹cy siê o uzyskanie zezwolenia na odbieranie odpadów  
  komunalnych od wùa�cicieli nieruchomo�ci oraz opró¿nianie zbiorników  
  bezodpùywowych i transportu nieczysto�ci ciekùych. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Poddany pod gùosowanie projekt uchwaùy zostaù przyjêty jednogùo�nie i stanowi zaù¹cznik nr 
10 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie: zmian w uchwale bud¿etowej gminy na rok 2010. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Poddany pod gùosowanie projekt uchwaùy zostaù przyjêty 14 gùosami �za�, 1 gùosem 
�wstrzymuj¹cym siê�,  0 �gùosów przeciwnych� i stanowi zaù¹cznik nr 11 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie: wprowadzenia zmiany do Uchwaùy bud¿etowej gminy  
  Marciszów na rok 2010. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Poddany pod gùosowanie projekt uchwaùy zostaù przyjêty jednogùo�nie i stanowi zaù¹cznik nr 
12 do protokoùu. 
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- projekt uchwaùy w sprawie: okre�lenia zasad i trybu umarzania, odraczania lub 
rozkùadania na raty nale¿no�ci pieniê¿nych o charakterze cywilnoprawnym gminy 
Marciszów oraz jego jednostek podlegùych, warunków dopuszczalno�ci pomocy 
publicznej w przypadkach, w których ulga bêdzie stanowiã pomoc publiczn¹ oraz 
wskazania organów do tego uprawnionych. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù z tre�ci¹ projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Poddany pod gùosowanie projekt uchwaùy zostaù przyjêty jednogùo�nie i stanowi zaù¹cznik nr 
13 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie: wprowadzenia zmian do uchwaùy w sprawie Wieloletniego 
Planu Inwestycyjnego Gminy Marciszów na lata 2009 - 2012. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Poddany pod gùosowanie projekt uchwaùy zostaù przyjêty 13 gùosami �za�, 2 gùosami 
�wstrzymuj¹cymi siê�,  0 �gùosów przeciwnych� i stanowi zaù¹cznik nr 14 do protokoùu. 
Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych 
Radna Jadwiga Adamczyk 
Zwróciùa siê do obecnego na sesji radnego Rady Powiatu Ryszarda Zawieruchy w sprawie 
drogi powiatowej w Wie�ciszowicach /odcinek drogi koùo Pana Smolenia /. Poinformowaùa, 
¿e zagro¿enie siê powiêksza, droga siê obrywa po drugiej stronie jest budynek, który w ka¿dej 
chwili grozi zawaleniem dodatkowo wiêksze zniszczenia powoduj¹ du¿e samochody 
ciê¿arowe, które wo¿¹ odpad z kamienioùomów od pewnego czasu. Samochody te 
przeje¿d¿aj¹ z du¿¹ prêdko�ci¹ przez Wie�ciszowice powoduj¹c dodatkowe uszkodzenia 
drogi.  Dlatego apeluje o podjêcie dziaùañ.   
Dodatkowo zwróciùa uwagê, ¿e górny odcinek drogi powiatowej koùo kamienioùomów jest 
bardzo zniszczony - nie ma asfaltu.  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy Henryk Mazur 
Zwróciù siê do radnego Rady Powiatu Ryszarda Zawieruchy o konieczno�ã uzupeùnienia 
braków przy przepu�cie znajduj¹cym siê przy drodze powiatowej w Úwidniku. 
Radny Adam Ry¿owski  
W nawi¹zaniu do wypowiedzi radnej Jadwigi Adamczyk stwierdziù, ¿e otrzymaù pismo  
z urzêdu gminy w Marciszowie przygotowane przez Referat Rolnictwa. Pismo zostaùo 
wysùane do Jeleniej Góry do wùa�ciciela cieku wodnego jak równie¿ do Starostwa 
Powiatowego Stwierdziù zwracaj¹c siê do Radnego Rady Powiatu Ryszarda Zawieruchy, ¿e 
tak nie mo¿e byã, ¿eby Gmina Marciszów zajmowaùa siê drog¹ powiatow¹.Miesi¹c czasu 
min¹ù i nie zrobiono kompletnie nic.Stwierdziù, ¿e czeka cierpliwie, powiat wykonaù to, co 
miaù wykonaã tzn. postawiù znaki 16 ton. Jak powiat postawiù znaki 16 ton zaczynaj¹ 
wywoziã kamieñ o godzinie 4 rano. Przeje¿d¿a 5-8 tirów. Wje¿d¿aj¹ na górê pakuj¹ odpad  
i zje¿d¿aj¹. Okoùo godz. 8 rano jest zakoñczenie. Wioska nie �pi od 4 rano. Zwróciù siê  
z pytaniem jak to siê dzieje w powiecie, ¿e na budowê znajduj¹c¹ siê na szczycie góry caùy 
ciê¿ki transport jest kierowany przez gminê Marciszów a nie przez Gminê Kamienna Góra 
pomimo, ¿e przez Rêdziny jest bli¿ej. Z  rozmów z mieszkañcami wie, ¿e ¿aden transport nie 
przeje¿d¿a przez Rêdziny. Droga jest na etapie wykoñczenia. pracownicy interwencyjni, 
spoùeczno-u¿yteczni pracuj¹ na drodze powiatowej przekopuj¹ rowy po to by nie zalewaùo 
dróg gminnych. Po ostatnich opadach deszczu dziêki wykonanej pracy woda mie�ci siê  
w rowach. Od okoùo trzech lat prosi w powiecie o pracownika, który wykonywaù by te prace. 
Jak dot¹d pro�by nie przyniosùy skutku.  
Wójt gminy zaproponowaù, aby temat dróg powiatowych zajmuj¹cy ¾ czasu obrad poruszyã 
w sprawach ró¿nych. Dzieje siê tak poniewa¿ radni powiatowi zapraszaniu na posiedzenia 
komisji i sesjê nie uczestnicz¹ w nich. Zaproponowaù aby przewodnicz¹cy komisji gminnych 
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przygotowali tematy spraw do zaùatwienia i przedstawili je bezpo�rednio na sesji Rady 
Powiatu, tak jak zrobiono to w przypadku mostu w Marciszowie. Nie mo¿e tak byã ¿e na sesji 
rady gminy po�wiêca siê wiêkszo�ã czasu na sprawy dróg powiatowych. Stwierdziù, ¿e nale¿y 
przygotowaã informacjê na temat stanu dróg powiatowych i wysùaã do rady powiatu, 
natomiast na posiedzenie komisji infrastruktury rady gminy zaprosiã Pana Walkê, naczelnika 
wydziaùu i Pana Starostê powiedzieã o co chodzi, bo mostu w Marciszowie, jak widaã do tej 
pory, prawdopodobnie nie bêdzie. W przypadku braku zainteresowania wysùaã informacjê do 
przewodnicz¹cego Rady Powiatu. 
Radna Zofia Siudak 
Zwróciùa siê z pytaniem � jaki trudno�ci siê pojawiùy, ¿e prace projektowe odno�nie   
wodoci¹gu w Ciechanowicach zostaùy przesuniête o rok i czy nie ma mo¿liwo�ci przy 
planowaniu tego wodoci¹gu uwzglêdniã sprawê kanalizacji i �cieków od tych gospodarstw, 
które bêd¹ podù¹czone kiedy ten projekt zostanie zakoñczony w caùo�ci. Na pewno bêdzie to 
wiêcej kosztowaùo ale nie trzeba bêdzie kopaã i robiã po raz drugi. 
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformowaù, ¿e do koñca maja jest ostateczny termin  
przygotowania projektu.  
Wodoci¹gowanie lewej strony Ciechanowic jest priorytetem, o czym Radzie wcze�niej 
mówiù. Je�li chodzi o kanalizacje, nikt nie ruszy Ciechanowic z uwagi na  monta¿ przed wielu 
laty oczyszczalni przydomowych. Odno�nie kanalizacji w Ciechanowicach poinformowaù, ¿e 
obecnie przeprowadzana jest modernizacja przydomowych oczyszczalni zgodnie w 
wymogami pozwolenia wodno-prawnego. Docelowo turbod¿ety trzeba bêdzie przenosiã na 
wsie typu Pastewnik ze wzglêdu na uksztaùtowanie terenu. Jednak nale¿y liczyã siê z tym, ¿e 
w ci¹gu najbli¿szych 2 kadencji trzeba bêdzie przyù¹czyã Ciechanowice do oczyszczalni, 
która bêdzie posiadaùa odpowiednie rezerwy, nawet je¿eli niezbêdne bêdzie 
przepompowywanie �cieków do góry. 
Rafaù Zdunek w nawi¹zaniu do wypowiedzi Wójta Gminy potwierdziù, ¿e do koñca maja 
gotowy bêdzie projekt budowlany na wodoci¹gi lewej strony Ciechanowic i wtedy urz¹d 
wyst¹pi o pozwolenie na budowê, na wydanie którego oczekuje siê 60 dni. 
Radny Piotr Gwóêdê  
Zwróciù siê  z pytaniem do radnego Rady Powiatu Ryszarda Zawieruchy o informacjê  
w sprawie mostu w Marciszowie. 
Radny Rady Powiatu Ryszard Zawierucha 
W odpowiedzi na zadane pytania stwierdziù, ¿e z informacji jakie posiada, Pan Walka bêdzie 
zajmowaù siê drog¹ w Wie�ciszowicach, informacje w sprawie drogi w Ciechanowicach  
i uzupeùnieniu przy przepu�cie w Úwidniku przeka¿e, o sprawie transportu du¿ymi 
samochodami odpadów z Kamienioùomów usùyszaù po praz pierwszy. Natomiast we wtorek 
na sesji zadaù pytanie Staro�cie na temat mostu, który zapewniù, ¿e w Warszawie sprawa 
mostu w Marciszowie jest na pierwszym miejscu. Jednak nie odpowiedziaù na pytanie, kiedy 
bêd¹ pieni¹dze. Przekazaù równie¿ Staro�cie informacjê, ¿e Soùtys Marciszowa chciaùby 
spotkaã siê w celu uzyskania szczegóùowych informacji na temat odbudowy mostu. Starosta 
spotka siê z soùtysem w sprawie mostu, czeka tylko na ustalenie terminu. 
Poprosiù równie¿ o przekazanie informacji o wyst¹pieniu przez urz¹d gminy o pozwolenie na 
budowê wodoci¹gu.  
Soùtys Adam Chronowski 
W nawi¹zaniu do wypowiedzi radnego Ryszarda Zawieruchy stwierdziù, ¿e chce zaprosiã 
Starostê na zebranie wiejskie. 
Radny Wùadysùaw Wróblewski 
Zwróciù siê z pytaniem do radnego powiatowego z kwesti¹ poruszan¹ ju¿ wcze�niej tj. czy 
co� wiadomo na temat dróg powiatowych Pustelnik, Nagórnik i Pastewnik. 
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Radny Rady Powiatu Ryszard Zawierucha w odpowiedzi stwierdziù, miaùo byã 800 tys. 
dotacji na te drogi ale z powodu aktualnej sytuacji zwi¹zanej z powodzi¹ nie wie kiedy bêd¹ 
pieni¹dze na te drogi. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zaproponowaù zùo¿enie pisma w sprawie dróg powiatowych. 
Soùtys Pustelnika Stanisùaw Cepielik 
Zwróciù siê z pytaniem, jak wygl¹da sprawa wyciêcia gaùêzi drzew przez Zakùad 
Energetyczny przy drogach powiatowych. 
W odpowiedzi Ryszard Zawierucha stwierdziù, ¿e wszystkie sprawy nale¿y kierowaã do 
czùonka zarz¹du odpowiedzialnego za drogi. 
Soùtys Ciechanowic Mirosùaw Wolak 
stwierdziù, ¿e je¿eli bêd¹ zapraszane osoby ze starostwa, to powinni te¿ w spotkaniu braã 
udziaù radni powiatowi oraz, ¿e to rada decyduje na któr¹ drogê przeznaczyã pieni¹dze, a wójt 
czy starosta tylko to wykonuj¹. 
Radny Adam Ry¿owski   
Zabieraj¹c gùos stwierdziù, ¿e tematem jego wypowiedzi bêdzie sprawa gminna. Przeczytaù 
fragment artykuùu z gazety na temat sporu mieszkañców wsi Wie�ciszowice dotycz¹cego 
rowu. Przedstawiù równie¿ pismo zastêpcy dyrektora Dolno�l¹skiego Zespoùu Parków 
Krajobrazowych Oddziaù Jelenia Góra (pismo znajduje siê w urzêdzie gminy) z którego 
wynika m.in. zakaz prowadzenia prac ziemnych na Terenie Rudawskiego Parku 
Krajobrazowego. Stwierdziù, ¿e gmina musi rozstrzygn¹ã problem powstaùy  
w Wie�ciszowicach. Zaproponowaù rozwi¹zanie problemu poprzez wykopanie rowu  
i zaùo¿enie rur.  
Wójt gminy w odpowiedzi stwierdziù, ¿e nie mo¿e ingerowaã w prywatne mienie. Referat 
rolnictwa otrzyma polecenie zwoùania komisji, która ustali szczegóùy dotycz¹ce spornego 
rowu. 
Ad. 11 Sprawy ró¿ne: 
Soùtys Pustelnika Stanisùaw Cepielik 
Przedstawiù pro�bê mieszkañców wsi o wysypanie tùucznia na drodze w Pustelniku od nr 1 do 
nr 10. 
Wójt Gminy Stefan Zawierucha w odpowiedzi stwierdziù, ¿e Pustelnik tak, jak pozostaùe 
miejscowo�ci dostaù dotacje. Jest bowiem prowadzona polityka zrównowa¿onego rozwoju 
gminy. Odno�nie drogi w Pustelniku poinformowaù, ¿e bêdzie prowadzona modernizacja linii 
kolejowej na trasie Marciszów - Janowice Wielkie. W wyniku rozmów jakie przeprowadziù  
z przedstawicielami PKP gmina wykorzysta materiaù z tzw. wysiewek do utwardzenia dróg 
gminnych tj. Pastewniku do tzw. banderozy, w Pustelniku i w Ciechanowicach do Pana 
Pikusa. Zwróciù uwagê, ¿e gmina nie mo¿e prowadziã dziaùalno�ci gospodarczej.  
W przyszùo�ci konieczne bêdzie utworzenie zakùadu bud¿etowego do wykonywania coraz 
wiêkszej liczby zgùoszeñ prac do wykonania. 
Soùtys Marciszowa Adam Chronowski 
Zgùosiù konieczno�ã remontu drogi gminnej tj. ul. Stromej od Pana Kaczmarczyka do Pana 
Chrzanowskiego. Stwierdziù, ¿e droga jest coraz wê¿sza na skutek czêstych zalañ. 
Wójt Gminy w odpowiedzi stwierdziù, ¿e do sprawy ul. Stromej powróci i byã mo¿e do 
poszerzenia drogi zostan¹ wykorzystanie wysiewki  z PKP. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù zebranych z pismem Centrum Kultury w Kamiennej 
Gorze w sprawie ufundowania nagród specjalnych dla plastyków. 
Wójt Gminy stwierdziù, ¿e z uwagi na ograniczone �rodki finansowe w bud¿ecie gminy nie 
jest mo¿liwe w chwili obecnej wnioskowane dofinansowanie. 
Radna Jadwiga Adamczyk 
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Zwróciùa siê z pytaniem jak zostaùa zaùatwiona poruszana na poprzedniej sesji sprawa Pani 
Goùêbiowskiej oraz w sprawie utwardzenia drogi do Pana Mitczaka. Sprawa tej drogi byùa ju¿ 
wcze�niej poruszana.  
Wójt Gminy w odpowiedzi stwierdziù, ¿e z oszczêdno�ci jakie powstaùy przy remontach dróg 
miaùy byã remontowane 3 drogi a bêdzie remontowanych 6. Natomiast w sprawie tej drogi 
wszystko wskazuje jednak na to, ¿e nie bêdzie ona  remontowana z tych �rodków. 
Odno�nie sprawy Pani Goùêbiowskiej stwierdziù, ¿e decyzja bêdzie podjêta do koñca czerwca, 
w tej chwili nie potrafi odpowiedzieã jak bêdzie ona brzmiaùa.  
Radny Wùadysùaw Wróblewski 
Poruszyù problem przejêtych przez gminê gruntów od Skarbu Pañstwa za przystankiem  
w Domanowie. Obecnie mieszkañcy Domanowa skar¿¹ siê, ¿e z tych gruntów przecieka 
woda pod dom. W zwi¹zku z tym nale¿aùoby rozwi¹zaã problem. 
Wójt Gminy w odpowiedzi stwierdziù, ¿e zlikwidowano Gminny Fundusz Ochrony 
Úrodowiska, z którego miaùo byã finansowane wykonanie odwiertów w tej czê�ci  Domanowa 
jak i powy¿ej dla miejscowych wodoci¹gów dla Domanowa i Pustelnika. Wykonanie 
odwiertów usunêùoby problem. Jednak wykonanie w/w prac uzale¿nione jest od �rodków 
finansowych na ten cel.  
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia. 
 
Protokoùowaùa 
Gabriela Pru� 
        Przewodnicz¹cy Rady Gminy 
         Henryk Mazur 
 
 
 


